

INSOLENT [LABS]

Vitamine A Acetate 500 000 UI/g
Vitamin A acetate 500 000 IU/g
Code : 2203032

ATTESTATION DE NON IONISATION / NON IONIZATION STATEMENT

Le produit cité ci-dessus n'a pas été soumis à des rayonnements ionisants conformément aux Directives 1999/2/CE et 1999/3/CE.

According to Directives 1999/2/EC and 1999/3/EC, we confirm that the product named above has not been subjected to ionizing radiation.

ATTESTATION OGM / GMO STATEMENT

Conformément aux Règlements 2001/18/CE, 1829/2003/CE et 1830/2003/CE, nous déclarons que le produit ci-dessus n'est pas génétiquement modifié puisqu'il :

- Ne provient pas de substances génétiquement modifiées
- Ne contient pas de supports ou d'additifs génétiquement modifiés.

According to Regulations 2001/18/EC, 1829/2003/EC and 1830/2003/EC and its modifications, we declare that the product above is not genetically modified as it:

- *Does not come from genetically modified raw material*
- *Does not contain any carrier or additive coming from genetically modified organisms.*

ATTESTATION NANOMATERIAUX / NANOMATERIALS STATEMENT

Le produit cité ci-dessus est conforme au Règlement n°1169/2011 du Parlement européen et du conseil du 25 octobre 2011 sur la fourniture d'information sur les aliments pour les consommateurs.

Le produit contient-il des nanotechnologies telles que définies dans le Règlement n°1169/2011? Oui Non

The product named above is in compliance with Regulation n°1169/2011 of the European parliament and the council of October the 25th 2011, on the provision of food information to consumers.

Does the product contain nanotechnology as defined by Regulation RCE n°1169/2011 Yes No

ATTESTATION EST-ESB / TSE-BSE STATEMENT

Le produit cité ci-dessus est conforme à la réglementation européenne relative au risque d'Encéphalopathie Spongiforme Transmissible (EST).

The product named above is in compliance with the European legislation relative to the risk of Transmissible Spongiform Encephalopathy (TSE).

STATUT VEGAN / VEGAN STATUS

Le produit cité ci-dessus est vegan et ne contient aucun produit animal (incluant produits laitiers, œufs, miel...).

The product named above is vegan. It doesn't contain any animal products (including dairy products, eggs, honey...).